
Zápisnica zo zasadnutia Snemu RZMOR, konaného dňa 27.4.2023 v Malej Ide 

 

K bodu 1: Otvorenie a určenie zapisovateľa zasadnutia Snemu RZMOR 

     Predsedníčka Snemu RZMOR PaedDr. Jana Kallová otvorila zasadnutie a privítala všetkých 

prítomných na zasadnutí Snemu RZMOR. Taktiež konštatovala, že na zasadnutí Snemu RZMOR sú 

prítomní členovia podľa prezenčnej listiny a zasadnutie Snemu RZMOR je uznášania schopné 

a pristúpila k ďalšiemu bodu programu. Predsedníčka RZMOR určila za zapisovateľa zasadnutia  

Snemu RZMOR, konaného dňa 27.4.2023 v Malej Ide p. Magdalénu Vargovú a RZMOR túto 

skutočnosť vzal na vedomie. 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie:  schválené 

 

K bodu 2: Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

     Predsedníčka RZMOR predniesla návrh programu zasadnutia Snemu RZMOR. Návrh programu 

zasadnutia Snemu RZMOR bol schválený. 

RZMOR schválil program zasadnutia Snemu RZMOR na deň 27.4.2023 v predloženom znení. 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie:  schválené 

 

     Predsedníčka RZMOR predniesla návrh k zmene programu zasadnutia Snemu RZMOR –  

vypustenie bodu č. 6.  Vystúpenie Ing. Ľuboša Babaríka – významné zníženie cien energií, ostatné 

body rokovania ostávajú nezmenené. 

 

RZMOR schválil zmenu programu zasadnutia Snemu RZMOR na deň 27.4.2023 v predloženom znení. 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie:  schválené 

 

     Do návrhovej komisie pre zasadnutie Snemu RZMOR dňa 27.4.2023 boli navrhnutí: Mgr. Ing. 
Radoslav Gedeon a Roman Beličák. Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Gabriela Staníková 

a Ing. Alena Cirnerová. Návrhová komisia a overovatelia zápisnice boli hlasovaním členov 
schválení. 
 
RZMOR uznesením schválil návrhovú komisiu. 



 
 

Hlasovanie: podľa prezenčnej listiny (1 sa zdržal hlasovania) 

Uznesenie:  schválené 

 

K bodu 3: Kontrola plnenia uznesení z predošlého snemu RZMOR   

    Predsedníčka Snemu RZMOR konštatuje, že uznesenia z predošlého Snemu RZMOR boli splnené.  

 

RZMOR berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z predošlého Snemu RZMOR. 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie:  schválené 

 

 

K bodu 4: Vystúpenie Ing. Mareka Kolarčíka – Plán obnovy – Najaktuálnejšie výzvy určené pre 

samosprávy 

     Ing. Marek Kolarčík poďakoval za prijatie,  informoval o výške prostriedkov v Pláne obnovy - 6,5 mld 

eur, z toho 1,3 mld eur je určené pre samosprávy, najväčšie sústredenie je na vzdelávanie a obnovu 

budov. Pre náš okres vieme rozširovať kapacity MŠ, ZŠ zatiaľ nie. Na tento projekt je vyčlenených 70 

mil. eur. Poskytol informácie o oprávnených výdavkoch, hlavných a vedľajších aktivitách, 

o benchmarkoch na jednu vytvorenú kapacitu, o možnosti refundácie nákladov (covid), pri obnove 

budov je nutné vlastníctvo, správa budovy, alebo výhradné užívanie. Minimálna výška projektu je 

240 000 eur s DPH, max. 12 000 000 eur s DPH.  Ďalej poskytol informácie o procese VO. 

 

RZMOR berie na vedomie  informáciu Ing. Mareka Kolarčíka, regionálneho koordinátora pre Košický 

kraj, sekcia plánu obnovy. 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie:  schválené 

 

K bodu 5: Vystúpenie Ing. Konštantína Makaru a Marcely Fabuľovej z MK hlas, s.r.o. 

     Ing. Konštatnín Makara z MK hlas, s.r.o. informoval o novom systéme hlásenia ROZANA 

a rozposielania SMS, o kvalitnom systéme ozvučenia interiérov aj exteriérov, verejnom  osvetlení 

a kamerových  systémoch. Ďalej informoval o novej možnosti rozhlasového vysielania cez internetový 

prijímač – hlavne v nových IBV.  

      



 

RZMOR berie na vedomie informáciu Ing. Konštatnína Makaru o poskytovaných službách v rámci 

verejného rozhlasu, sms hlásnika, ozvučenia atď. 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie:  schválené 

 

 

K bodu 6: Vystúpenie plk. Ing. Ota Molnára – riaditeľa OR PZ Košice-okolie 

     Plk. Ing. Oto Molnár informoval o svojich plánoch vo funkcii okresného riaditeľa PZ Košice-okolie.  

Mal vypracovanú analýzu kriminality v každej obci regiónu za posledných 5 rokov, v globále ide 

o klesajúci trend.  Spolu so starostami jednotlivých obcí preberali otázku kriminality, ktorá môže vzrásť 

z nepriaznivej finančnej situácie neprispôsobivej skupine občanov, falošných výjazdov, parkovanie na 

chodníkoch,  atď. 

 

RZMOR berie na vedomie informácie plk. Ing. Ota Molnára, riaditeľa OR PZ Košice-okolie. 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie:  schválené 

 

K bodu 7: Vystúpenie mjr. PhDr. Dušana Horňáka – riaditeľa OO PZ Veľká Ida 

     Mjr. PhDr. Dušan Horňák predstavil spoluprácu s obcami, v rámci riešenia kriminality, drogovej 
činnosti, verejného poriadku, chovu psov, žiadal o súčinnosť v rámci poskytnutia kamerového 

záznamu. V tomto bode vystúpila aj mjr. Ing. Katarína Göbl z OO PZ Jasov. Ďalej  starostovia 
apelovali na častejšie meranie rýchlosti v lokalitách s vyšším výskytom chodcov a cyklistov, riešenie 
záškoláctva a ostatných problémov týkajúcich sa bezpečnostnej situácie v jednotlivých oblastiach 
patriacich do kompetencie OO PZ Veľká Ida a OO PZ Jasov.  
 

     RZMOR vzal na vedomie informáciu mjr. PhDr. Dušana Horňáka, riaditeľa OO PZ Veľká Ida. 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie:  schválené 

 

K bodu 8: Vystúpenie JUDr. Lenky Jurkovej – výzva Terra Incognita 



     JUDr. Lenka Jurková, riaditeľka organizácie Košice Región turizmus - je to organizácia na úrovni kraja, 

zriadená zo zákona.   Bližšie predstavila okrem výzvy Terra Incognita aj iné aktuálne výzvy, napr. na 

prevádzku požičovne bicyklov, ktorá je postavená na komerčnom prístupe a na spolupráci s partnermi.   

Kľúčové činnosti sa delia na 4 základné činnosti, jednou je Terra Incognita.  

JUDr. Lenka Jurková poskytla aj propagačné materiály k aktuálnym projektom.  Dôraz dala na 

zaujímavú kampaň Umenie na mieste X, v rámci Košického  kraja bude 5 ekoturistických inštalácií. 

Ďalšie informácie sa týkali organizácie  Správa infraštruktúry cestovného ruchu, s.r.o.,  kde je vyhlásená 

výzva na prevádzkovanie požičovní bicyklov. Všetky informácie sú na stránke www.bikey.sk. 

V tomto bode vystúpil aj Ing. Róbert Nálepka, starosta obce Vyšný Medzev a navrhol aby styčnou 

osobou za región s organizáciou  Košice región turizmus  bol Ing. Gerhard Ballasch, ktorý má skúsenosti 

s touto oblasťou.  

Ing. Gerhard Ballasch priblížil možnosti fungovania a spolupráce, ako príklad uviedol  cyklotrasy, 

spoluprácu s remeselníkmi a pod. 

Zároveň Ing. Ballasch pripomenul súťaž Ako vidím Rudohorie v rámci MAS, ktorá bude vyhodnotená 

15.6.2023. 

V tejto diskusii navrhol Mgr. Ing. Radoslav Gedeon  aby aj v ďalších oblastiach vznikol koordinátor. 

 

a ) RZMOR berie na vedomie informáciu JUDr. Lenky Jurkovej, riaditeľky Košice región turizmus 

     na  tému výzva Terra Incognita 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie:  schválené 

 

b) RZMOR schvaľuje Ing. Gerharda Ballascha  ako zástupcu RZMOR v komunikácii s organizáciou 

Košice región Turizmus 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie: schválené 

 

 

K bodu 9: Smernica 2/2023 o poskytovaní verejných služieb regionálnej prepravy mikrobusmi –  

Mgr. Ing. Radoslav Gedeon 

     Mgr. Ing. Radoslav Gedeon informoval o vypracovanej smernici, informoval o úprave bodu 4 -

platobné podmienky, informoval o evidencii, cene za 1 km. 

    

http://www.bikey.sk/


RZMOR berie na vedomie informáciu Mgr. Ing. Radoslava Gedeona ohľadom Smernice 2/2023 

autobusy. 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie:  schválené 

 

 

K bodu 10: Vystúpenie PaedDr. Jany Kallovej, predsedníčky RZMOR – info zo zasadnutia Komory obcí 

a Rady ZMOS a info o pripravovanom 34. sneme ZMOS 

Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová informovala o najčastejších témach a to sú energie a úrady 

práce, informovala o spôsobe dofinancovania pre obce – podľa počtu obyvateľov, info ku covidovej 

pôžičke – nebude potrebné vrátiť, dotácie na Ukrajincov – ako s nimi nakladať, na čo sa môžu použiť, 

ďalšie info bolo k novelizácii zákona o sociálnych službách. 

Ďalej apelovala, že rozpracované projekty s MIRRI je potrebné čo najskôr ukončiť. 

Ako ďalšie info boli organizačné pokyny k 34. snemu ZMOS. 

RZMOR berie na vedomie informáciu PaedDr. Jany Kallovej  zo zasadnutia Komory obcí a Rady ZMOS 

a info o pripravovanom 34. sneme ZMOS 

 

Hlasovanie: jednomyseľne podľa prezenčnej listiny 

Uznesenie: schválené 

 

 

K bodu 11: Rôzne 

       *informácia Andrei Sigmundovej z MAS: 

- o probléme financovania na chod kancelárie,  peniaze na party stany, prostriedky sa musia    

                presunúť na ďalšie obdobie a delia sa na 6 častí 

- MAS  zaradil Štatistický úrad do verejného sektora – otázka ako fungovať a financovať– podľa   

  akého usmernenia 

- financovanie 

- harmonogram výziev  

- peniaze na školy a škôlky – nedočerpané 

*informácia Ing. Róberta Nálepku o stretnutí s KOSITOM 19.5.2023 vo Vyšnom Medzeve 

       *informácia PaedDr. Jany Kallovej o spoločnom centre zdieľaných miest a obcí 

 

 



K bodu 12. Diskusia 

 

K bodu 13. Záver 

  Predsedníčka RZMOR PaedDr. Jana Kallová poďakovala všetkým za účasť na zasadnutí RZMOR. 

 

V Malej Ide, 27.4.2023                                                  Za overovateľov zápisnice: 

 

 

................................................................                .......................................................... 

PaedDr. Jana Kallová                                                     Ing. Gabriela Staníková 

Predsedníčka RZMOR 

 

 

...........................................................                     ........................................................ 

Magdaléna Vargová                                                      Ing. Alena Cirnerová                                    

zapisovateľ 

 

 

 

 

 

 

 


